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Številka: 0110-7/2020-1  
Nova Gorica, 3. december 2020    
 
  

O D G O V O R I 
 

NA  POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA 
PODANA NA SEJAH MESTNEGA SVETA 

 
 
 
21. SEJA MESTNEGA SVETA, 17. december 2020  
 
 
1. SVETNIK ALEŠ MARKOČIČ je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo, postavil naslednje vprašanje:  
Veseli me, da ste začeli urejati povezavo med občino in Bevkovim trgom s poudarkom 
na prečkanju pešcev in kolesarjev ter ureditvi prostora pred TIC-om. S tem bomo 
dosegli predvsem umirjanje prometa. 
Kar je meni znano, je vsaj vodovod pod Kidričevo ulico podoben rešetu, posledično so 
izgube pitne vode velike. Zanima me, ali tudi v tem delu pušča, predvsem pa, ali boste 
ob tej ureditvi posodobili tudi nujno potrebno infrastrukturo pod tem delom Kidričeve 
ulice. 

 
Občinska uprava in Kabinet župana sta posredovala naslednji odgovor:  
Kot svetnik pravilno ugotavlja, urejamo enega najbolj prometno obremenjenih prehodov za 
pešce in kolesarje v mestu. Da bi povečali urbani prostor in prometno varnost ter zagotovili 
ustrezno dostopnost za vse uporabnike, zmanjšujemo vozišče.  
Poleg strokovnjakov so nas na nepreglednost in nevarnost omenjenega prehoda za pešce 
opozarjali tudi številni občani že več let. 
Ob zagotavljanju večje varnosti se ureja tudi zunanjost Centra trajnostne mobilnosti oziroma 
Turistično informacijskega centra, kjer bomo pridobili privlačen in uporaben prostor za 
informiranje turistov in izvedbo manjših promocijskih dogodkov za predstavitev turistične 
ponudbe Nove Gorice. Prostor bo uporaben tudi kot počivališče za starejše občane ter za 
starše z vozički, saj na Kidričevi ulici tovrstnega prostora še ni. Poleg tega na Kidričevo ulico, 
pred občinsko stavbo, umeščamo eno od osmih izposojevalnic koles in s tem upravno 
središče Nove Gorice še dodatno približujemo prebivalcem. Celotna ureditev je skladna s 
Strateškim načrtom dostopnosti Mestne občine Nova Gorica in s tem prijaznejša in varnejša 
za osebe z različnimi oviranostmi. 
 
V okviru investicije se bo celostno uredilo območji na obeh robovih ceste, vozišče pa se bo 
preplastilo z novo asfaltno prevleko (rezkanje za izravnavo in samo ena – zgornja plast 
asfalta). 
Projekt obnove celotne Kidričeve ulice (Magistrale) smo prijavili v nabor projektov za 
financiranje iz t.i. »post-covid« sredstev, saj je bila celotna investicija že v letu 2016 ocenjena 
na 8.400.000 €, kar bistveno presega finančne zmožnosti občine. Bistven del le-te je tudi 
zamenjava vseh komunalnih vodov v vozišču. Zgolj z lastnimi sredstvi tako zahtevne 
investicije ne bi zmogli izpeljati. 
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Odsek vozišča, ki se ureja v okviru trenutne investicije je tako kratek (50 m), da menjava 
vodovoda (in vročevoda) na tem območju ne bi rešila težav dotrajanosti in puščanja na 
celotnem območju Kidričeve ulice, katere dolžina znaša okoli 1000 m. 
 
Upravičenost te investicije tako temelji na dveh argumentih: 

1. Varnost enega najbolj urejenih prehodov preko mestne magistrale kjer prednost pred 
avtomobili dajemo pešcem in kolesarjem in s tem center mesta varneje povezujemo z 
institucijami kot so gledališče, knjižnica, občina, upravna enota in arhiv 

2. Privlačna ureditev območja TICa, kjer se občina in mesto predstavljata turistom in 
drugim gostom ter podpora v napredku trajnostne mobilnosti. 

 
Pri obeh argumentih smo ocenili, da ni smotrno čakati na sofinanciranje celotne investicije, so 
pa vsa dela že v skladu s končno ureditvijo celotne Kidričeve ulice, tako da ponovna 
intervencija ob robovih ceste ne bo potrebna. 
 
 
20. SEJA MESTNEGA SVETA, 19. november 2020  
  
 
1. SVETNICA GORDANA ERDELIĆ je podala naslednjo pobudo:     

Mestni gozd Panovec je že vrsto desetletij zbirališče aktivnih Goričanov in prebivalcev 
okoliških krajev. Tekaške in sprehajalne poti pa so le delno urejene in ponekod slabo 
označene.  
Dajem svetniško pobudo  za ureditev trim steze in obnovo orodij na njej ter natančnejšo 
označitev in ureditev  tekaških in kombiniranih tekaško-kolesarskih poti. Smiselno bi bilo 
tudi postaviti informativne table o gozdu in trasah, ne le na izhodišče ob telovadnih 
orodjih, temveč tudi  pri nekdanjem Mip-u in pri Bajti. Za razmisliti je tudi o postavitvi  
zaklepnih  omaric za začetek vsaj k izhodišču, po vzoru nakupovalnih centrov, bazenov, 
fitnesov. S tem bi zmanjšali obremenitev z avtomobili, saj opažam, da se veliko ljudi 
pripelje z osebnim vozilom le za to, da imajo kam odložiti pijačo, ključe, majico.  

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor:  
Vprašanje smo posredovali v preučitev Javnemu zavodu za šport Nova Gorica, ki upravlja s 
trim stezo in nam je posredoval naslednji odgovor: 
 
»Zavedamo se, da so vadbena orodja in označevalne table na trim stezi stara in dotrajana. V 
zavodu se bomo trudili, da bodo vadbena orodja vzdrževana, varna in primerna za vadbo do 
celotne zamenjave le teh. Investicija celotne zamenjave vadbenih orodij je planirana  za leto 
2022. V kolikor bomo sredstva za prenovo pridobili iz drugih razpisov, bomo trim stezo 
obnovili že v letu 2021«. 
 
Ker se vprašanje ne nanaša samo na ureditev trim steze ampak tudi na urejanje tekaških in 
kolesarskih poti, vam za ta del odgovora posredujemo naslednji odgovor: 
 
Mestni gozd Panovec je v večjem delu v lasti države, le najbolj zahodni del, kjer poteka trasa 
trim steze, je v lasti Mestne občine Nova Gorica. Zato smo prav na to temo v 2. polovici 
novembra sklicali sestanek z vsemi deležniki na sami lokaciji. Eden od sprejetih sklepov je bil 
tudi ta, da se začne s pripravo na razgovore z državo oziroma upravljavcem državnih gozdov 
– SiDG, da se pogovorimo glede urejanja poti, postavitve informativnih tabel in drugih 
predlaganih elementov. 
 
 
2. SVETNICA TINA KROG je podala naslednjo pobudo:        
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Ker je ločeno zbiranje odpadkov pomembna dejavnost vsakega posameznika, pri 
Goriški.si dajemo pobudo o razširitvi lokacij zabojnikov za zbiranje odpadnega 
jedilnega olja in zabojnikov za odpadno električno in elektronsko opremo. Zavedamo 
se, da je odpadno olje lahko precej uporabna snov za reciklažo in ponovno uporabo, 
prav tako pa bi se radi izognili neustreznemu odlaganju električnih in elektronskih 
aparatov. Seveda je vsak posameznik odgovoren za ločeno zbiranje in ustrezno 
odlaganje, ampak menimo, da bi morali mrežo tovrstnih zabojnikov za doslednejše 
upoštevanje nujno razširiti tudi na podeželje, in sicer - v vsako KS mestne občine bi 
morali postaviti vsaj en kontejner za odpadno jedilno olje, prav tako pa bi morali po 
zmožnostih razširiti tudi prisotnost zabojnikov za odpadne male aparate. Za promocijo 
tovrstnega zaželenega vedenja občanov bi lahko vsakemu gospodinjstvu ponovno 
poslali eno plastično posodo za zbiranje odpadnega olja in tako občane ponovno 
opozorili na pomen ekološkega ravnanja vsakega posameznika.  

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor:  
Zahvaljujemo se za pobudo svetnice in predloge v smeri izboljšanja ločevanja odpadkov. 
Zbiranje odpadnega jedilnega olja ter električne in elektronske opreme na ekoloških otokih 
sicer ne sodi v gospodarsko javno službo zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, se pa 
zavedamo, da tudi ti odpadki predstavljajo pomemben del odpadkov, ki jih je potrebno v čim 
večji meri ločeno zbirati. Ravno zato smo v sodelovanju z izvajalcem javne službe Komunala 
Nova Gorica d.d. že postavili nekaj zabojnikov za zbiranje odpadnega jedilnega olja (lokacije 
so navedene na spletni strani izvajalca javne službe https://www.komunala-ng.si/ravnanje-z-
odpadki/), Komunala pa je v okviru lokalne akcijske skupine LAS v objemu sonca iz 
Evropskega sklada za regionalni razvoj prijavila projekt, katerega namen je povečati število 
posod na širšem goriškem območju. 
Na območju MONG se bo dodatno posodo zaenkrat namestilo v Dornberku, ter na enem od 
ekoloških otokov v Novi Gorici ali bližnji okolici. Pomemben del tega projekta je tudi načrt 
izobraževanja in osveščanja zlasti učencev osnovnih šol glede ločenega zbiranja odpadnega 
jedilnega olja ter drugih odpadkov. 
V okviru omenjenega projekta, v katerem sodeluje pet goriških občin bo ponovno razdeljeno 
tudi 2500 posod za zbiranje odpadnega jedilnega olja. 
 
Zbiranje odpadne električne in elektronske opreme se ravno tako že izvaja na nekaterih 
ekoloških otokih (na podlagi pogodbe sklenjene med izvajalcem javne službe, občino in 
pooblaščenim podjetjem za zbiranje OEEO). Točne lokacije so objavljene na spletni strani 
izvajalca javne službe (https://e-odpadki.zeos.si/sl/stari-aparati/prevzemna-mesta.html). Te 
vrste odpadkov je ravno tako možno oddati v vseh zbirnih centrih v občini, sprejemajo pa jih 
tudi določene trgovine in trgovski centri. Prizadevamo si, da bo postopoma teh lokacij čim 
več.   
 
 
3. SVETNIK ALEŠ MARKOČIČ je postavil naslednje vprašanje:    
           Mladinski center – drugič.   

Pred časom sem postavil svetniško vprašanje kako to, da Svet zavoda Mladinskega 
centra Nova Gorica še ni izvedel javnega razpisa za direktorja, kje so razlogi, zadržki 
in kdaj se lahko pričakuje objavo razpisa, saj je javni zavod brez direktorja. 
Odgovor občinske uprave je bil sledeč: »Bivša direktorica Mladinskega centra Nova 
Gorica je res nastopila delovno mesto v drugem javnem zavodu, Svet zavoda 
Mladinski center pa je za vršilca dolžnosti direktorice Mladinskega centra Nova Gorica 
imenoval eno od zaposlenih v tem javnem zavodu. Na eni od jesenskih sej Mestnega 
sveta Mestne občine Nova Gorica je predvidena obravnava predloga sprememb in 
dopolnitev akta o ustanovitvi javnega zavoda Mladinski center Nova Gorica. Razpis za 
delovno mesto direktorja Mladinskega centra Nova Gorica bo predvidoma objavljen 
konec leta.« 
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To isto vprašanje smo v LMA zastavili tudi predsednici Sveta zavoda MC in dobili 
zanimiv odgovor, in sicer: 
»Svet zavoda Mladinskega centra je enotnega mnenja, da se prične postopek za 
razpis delovnega mesta direktorja Mladinskega centra čim prej. Že pred odstopom 
bivše direktorice Lare Brun meseca julija, smo svoje mnenje tudi podali na Mestno 
občino Nova Gorica, s strani oddelka za družbene dejavnosti pa dobili odgovor o 
začasni ustavitvi vseh postopkov glede razpisa. 
Sprašujem vas, ali ima oddelek za družbene dejavnosti pristojnost za ustavitev vseh 
postopkov razpisa oziroma direktno vplivanje na delovanje sveta zavoda, zakaj 
nimamo svetniki danes na mizi spremembe odloka in ali bo do konca leta objavljen 
razpis za direktorja. 
Naj zaključim z vprašanjem. Ali morda čakamo še na nove člane sveta zavoda? 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: 
Na decembrski seji svetnice in svetniki v prvo branje prejemate spremembe in dopolnitve 
odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mladinski center, s katerimi se zavodu dodaja javna 
služba s področja socialne dejavnosti, zato menimo, da mora biti nov direktor/-ica izbran 
glede na celoten obseg dela zavoda. 
 
Ob tem v začetku leta 2021 poteče mandat trenutni sestavi sveta zavoda Mladinski center. 
Korektno se nam zdi, da mestni svet najprej sprejme novo sestavo sveta zavoda, katerega 
prva naloga bo tudi proces izpeljave postopka imenovanja direktorice ali direktorja zavoda. 
Svet zavoda je organ upravljanja, v katerem ima ustanovitelj svoje predstavnike, preko katerih 
uresničuje svoje interese, zato je smiselno, da izbrani predstavniki tudi nosijo odgovornost 
izbire novega vodstva ter ves čas trajanja mandata njegovo delo nadzirajo in usmerjajo v 
skladu z njihovimi pristojnostmi. 
 
 
4. SVETNICA ANDREJKA MARKOČIČ ŠUŠMELJ je podala naslednjo pobudo:  

Nova Gorica je znana po raznolikosti drevesnih vrst. Drevesa pozitivno vplivajo na 
življenje v mestu, saj zmanjšujejo onesnaženost, v poletni pripeki pa znižujejo 
temperaturo. Novogoričani imamo radi svoja drevesa, zato LMA daje pobudo za 
vključitev Nove Gorice v program »Tree cities of the world« - mesto dreves.  
Mednarodno priznanje si lahko mesto prisluži z izpolnitvijo petih zahtevanih kriterijev: 
Vzpostavljena odgovornost: skrb za zeleno infrastrukturo - skupaj s strokovno 
službo skrbimo za mestno drevje. 
Vzpostavljena pravila za ravnanje z drevesi: ravnanje z drevesi je opredeljeno v 
ustreznih odlokih. 
Vzpostavljena baza podatkov: vzpostavljena evidenca dreves, na podlagi katere 
lahko ocenimo stanje dreves in dolgoročno načrtujemo obžagovanja, sajenje in druge 
ukrepe. 
Zagotovljena sredstva: v proračunu imamo zagotovljena sredstva za izvajanje načrta 
upravljanja z mestnim drevjem. 
Praznovanje/obeleževanje dreves. 
 
Ker imamo večino pogojev izpolnjenih, nimamo pa še praznovanja oziroma 
obeleževanja dreves, LMA daje pobudo za akcijo Drevo leta. Akcijo bi lahko zastavili 
podobno kot v Ljubljani, in sicer bi svoje predloge najprej prispevali občani, izmed 
vseh prispelih predlogov bi strokovna hortikulturna komisija izbrala finaliste, končna 
odločitev bi bila znova v rokah občanov, ki bi izmed finalistov izbrali Drevo leta.  

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: 
Nad pobudo svetnice so tako župan kot vodstvena ekipa navdušeni, saj je skrb za drevesa in 
ozelenitev mestnih površin ena od prioritet vodstva. Zato svetnico vabimo, da se oglasi v 
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kabinetu župana in skupaj s pristojnim oddelkom preveri izvedljivost akcije še v letu 2021. 
Zahvaljujemo se vam za vaš prispevek in se veselimo tvornega sodelovanja. 
 
 
5. SVETNICA DAMJANA PAVLICA je podala naslednji predlog:   

Predlagamo, da se pristopi k izdelavi projektne dokumentacije tako za obnovo in  
širitev Kulturnega centra na obstoječi lokaciji kot tudi za novogradnjo na ustrezni 
lokaciji. Ob obisku na Ministrstvu za kulturo so nam povedali, da bodo sredstva na 
razpisih namenjena za izgradnjo tovrstne infrastrukture. V kolikor bomo imeli 
pripravljene projekte na zalogi, se bomo lahko takoj prijavili na razpis, ko bo objavljen.  

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor:  
Trenutno pregledujemo že izdelano dokumentacijo v zvezi z zadevo, glavnina aktivnosti pa se 
bo začela izvajati v letu 2021. 
 
Z namenom izmenjave informacij ter zbiranja idej v zvezi z zadevo se je v začetku leta 2020 
oblikovala Iniciativna skupina za izgradnjo Kulturnega centra Nova Gorica, ki se je sestala s 
predstavniki občinske uprave. Na sestanku smo se okvirno dogovorili za način pristopa k 
realizaciji cilja ter skupaj zaključili, da gre za večleten projekt. Dogovorili smo se še, da se kot 
prvi korak izvede javna razprava o tem, kakšen kulturni center želimo v našem okolju. 
Dogodek je bil predviden 10. marca 2020 in smo ga zaradi prvega vala epidemije novega 
koronavirusa preklicali. Organiziran bo takoj, ko bo to dopuščala epidemiološka situacija. 
 
Lokalni program za kulturo v Mestni občini Nova Gorica 2019-2023 določa preučitev možnosti 
vzpostavitve novega čezmejnega kulturnega centra kot osrednji infrastrukturni projekt na 
področju kulture v mestni občini s posebno pozornostjo do zagotovitve prostorov za 
galerijsko, koncertno in filmsko dejavnost. Predvidene aktivnosti v štiriletnem obdobju so izbor 
lokacije s preverbo prostorsko zakonodajnih in tehničnih parametrov, ocena primernosti 
lokacije (vrednost in časovnica) in pridobitev sofinancerjev investicije. Na podlagi ocene 
potrebnih finančnih sredstev za ta namen so v Načrtu razvojnih programov mestne občine 
2020-2023 letno zagotovljena sredstva v višini 20.000 EUR. Z rebalansom proračuna mestne 
občine za leto 2020 smo zaradi zaostrene finančne situacije povezane z epidemijo sredstva v 
letu 2020 znižali na 1.000 EUR. 
 
 
6. SVETNIK ANTON KOSMAČIN je podal naslednjo pobudo:   

Na 17. seji Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica smo imeli na dnevnem redu 
zamenjavo prostorov na Delpinovi ulici za zamenjavo prostorov na Ul. Gradnikove 
brigade. V samo zamenjavo oziroma v vzrok in potrebe te zamenjave se ne bom 
vtikal, bom pa opozoril na ne transparentnost menjave in sploh na ne transparentnost 
pri ravnanju z občinskim premoženjem in gradivom, ki ga dobimo mestni svetniki.  
Že iz razprave izhaja, da je gradivo oziroma obrazložitev prirejena, in sicer tako 
primitivno prirejena, da je vidna iz lune.  
Vsi vemo, zakaj se gre, zato ne bi moril z nadaljnjo obrazložitvijo pobude, ki se glasi:  
Gospod župan, prosim, da se na naslednjo sejo Mestnega sveta Mestne občine Nova 
Gorica uvrsti točka, kjer bomo razpravljali o naročenih cenitvah nepremičnin 
občinskega premoženja in premoženja, za katero Mestna občina Nova Gorica izkazuje 
interes nakupa ali najema ter prodaje ali zamenjave. Da ne bi bilo to preveč obsežno, 
predlagam za leto 2020. Priloge k tej točki naj bodo cenitvena poročila in izvršena 
plačila za opravljena poročila.  

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: 
Zaradi razmer epidemije se trudimo, da na dnevne rede sej uvrščamo samo nujne točke za 
nemoteno delovanje občinske uprave in javnih inštitucij, zato bomo svetniku zagotovili 
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vpogled v vse želene dokumente. Po pregledu dokumentacije predlagamo, da se dogovorimo 
o nadaljnjem postopanju. 

 
  

7. SVETNIK MAG. MARKO RUSJAN je podal naslednji predlog:   
Zagotovitev nujne opreme v Splošni bolnišnici Franca Derganca. 
Konec oktobra 2020 mi je v roke prišel skupni dopis Mestne občine Nova Gorica in 
Splošne bolnišnice Franca Derganca v katerem se prosi za finančno pomoč za nakup 
nujne opreme za boj proti COVID-19 podjetja in obrtnike. Prejel sem ga od člana 
Obrtne zbornice.  
Nenavadno in nesprejemljivo je, da se v letu 2020 v času najhujše zdravstvene ter 
posledično socialne in ekonomske krize, za življenjsko potrebna sredstva zanašamo 
na dobrodelnost ljudi.  
Nahajamo se v drugem valu epidemije, ki je bil napovedan že spomladi. Vlada RS bi 
morala pripraviti zdravstvene ustanove na drugi val in jim zagotoviti pogoje za delo, 
kar vključuje tudi opremo. Ker gre za življenjsko pomembno zadevo, saj so od tega 
odvisna življenja ljudi, sem predlagal, da to tematiko obravnavamo na Odboru za 
socialno varstvo in zdravstvo ter sprejmemo sklep, da MONG s pomočjo drugih občin 
iz regije začne dialog z Ministrstvom za zdravje, da se SB Franca Derganca zagotovi 
nujno opremo s sofinanciranjem iz državnega proračuna. 
Na predlog je Odbor za socialno varstvo in zdravstvo na redni 18. seji dne 16. 11. 
2020 to tematiko obravnaval pod točko 5. in soglasno sprejel sklep: 
»Mestni občini Nova Gorica se predlaga, da s pomočjo drugih občin apelira na 
Ministrstvo za zdravje za zagotovitev potrebne opreme bolnišnici in zdravstvenim 
domovom.« 
 
Kot sledi iz sklepa predlagam, da se z resornim ministrstvom vodi trajni dialog, saj bo 
zdravstvena kriza in njene posledice še dolgo čutiti tudi pri bolnišničnem zdravljenju v 
Splošni bolnišnici Franca Derganca, kar vključuje tudi pomanjkanje nujne opreme. 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: 
Ministrstvo je samo vzpostavilo kontakt z bolnišnico in vodi dialog o nadaljnjih postopanjih 
glede izredne situacije. Ker pa se zavedamo resnosti le-te in ogroženosti zdravja ter življenj 
naših občank in občanov, smo dodatno postopali s prošnjo goriškim občinam in podjetjem po 
donaciji opreme in finančnim donacijam za nakup opreme.  
 
 
8. SVETNICA DR. MIRJAM BON KLANJŠČEK je podala naslednji predlog:  

Zahvalila bi se za odgovor v zvezi s sanacijo strehe na Sabotinu. Malo me je zmotilo, 
da boste sredstva v skupni višini 15.000,00 EUR zagotovili oziroma skušali poiskati 
znotraj prihodnjih proračunov. 
Predlagala bi, da se ta sredstva zagotovi znotraj prvega rebalansa proračuna. 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: 
Predlog svetnice bomo preučili med pripravo rebalansa proračuna za leto 2021 in preverili 
možnost umestitve glede na ostale pobude, predloge in potrebe. 

 
 
 
 
PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS                                                                                                       

                                                                                                      Miran Ljucovič 


